



AGAR ANDA SENTIASA DILINDUNGI

Kini anda boleh melanggan PruBSN Setia, plan perlindungan paling komprehensif, direka untuk memenuhi keperluan perlindungan anda.



Perlindungan Perubatan

Menawarkan pembayaran balik perbelanjaan perubatan dengan **TIADA** had tahunan dan **TIADA** had seumur hidup sekiranya anda dimasukkan ke hospital, dengan HealthProtector.



Perlindungan Penyakit Kritikal

Menawarkan pembayaran manfaat secara sekaligus sekiranya anda didiagnosis dengan mana-mana 43 Penyakit Kritikal yang dilindungi, dengan Crisis Protector.



Perlindungan Kemalangan

Meliputi pelbagai keperluan perlindungan kemalangan dengan:

- **Accidental Protector Plus**

Menawarkan manfaat pembayaran sekaligus sekiranya berlaku kematian, TPD dan hilang upaya akibat kemalangan.

- **Accidental Medical Protector**

Menanggung kos kemasukan ke hospital akibat kemalangan.

- **Accidental Income Protector**

Menawarkan manfaat pendapatan sekiranya berlaku hilang upaya menyeluruh sementara dan hilang upaya separa sementara akibat kemalangan.

PruBSN Setia adalah pakej perlindungan yang berdasarkan pada PruBSN AsasLink. Disertakan dengan rider penyakit kritikal, perubatan, kemalangan, dan rider Contributor, ia adalah sebuah plan penyelesaian takaful yang komprehensif bagi memenuhi segala keperluan perlindungan anda.

Nota Penting dan Penafian

Risalah ini adalah untuk tujuan ilustrasi sahaja. Sila rujuk kepada brosur, Lampiran Keterangan Produk, Ilustrasi Produk, dan Helaian Fakta Dana sebelum menyertai plan ini, serta merujuk kepada Terma dan Syarat yang terkandung di dalam Dokumen Sijil untuk butiran terperinci tentang ciri-ciri penting plan ini. Kandungan risalah ini adalah benar pada masa ia diterbitkan dan apa-apa pandangan atau anggaran pada kandungan risalah ini adalah tertakluk pada perubahan. Sila maklum bahawa pakej yang ditawarkan mengandungi komponen-komponen yang boleh dilanggan secara berasingan dan anda tidak diwajibkan untuk memilih kesemua komponen yang ditawarkan melalui pakej ini.

Hubungi kami sekarang

www.prubsn.com.my customer@prubsn.com.my [03 2053 7188](tel:0320537188) [f prubsn](https://www.facebook.com/prubsn) [@ prubsn_official](https://www.instagram.com/prubsn_official)

PRUDENTIAL BSN

TAKAFUL